

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXXVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

altissime inluminavit. Hic genitus proauo 2
 M. Catone, principe illo familiae Porciae, ho-
 mo virtuti simillimus, & per omnia ingenio
 diis quam hominibus propior; qui numquam
 recte fecit, ut facere videretur, sed quia aliter
 facere non poterat; cuique id solum visum est
 rationem habere, quod haberet iustitiam; omni-
 bus humanis vitis immunis, semper fortunam
 in sua potestate habuit. Hic trib. pleb. desi- 3
 gnatus, adhuc admodum adolescens, cum alii
 suaderent, ut per municipia *Lentulus coniura-*
rique custodirentur, pene inter ultimos interro-
 gatus sententiam, tanta vi animi atque ingenii
 inuectus est in coniurationem, ut ardore oris
 orationem omnium lenitatem suadentium socie-
 tate consilii suspectam fecerit; sic impendentia 4
 ex ruinis incendiisque urbis & commutatione
 status publici pericula exposuit; ita consulis
 virtutem amplificauit: ut vniuersus senatus
 in eius sententiam transiret, animaduerten-
 dumque in eos, quos praediximus, censeret,
 maiorque pars ordinis eius Catonem prosequen-
 rentur domum. At Catilina non segnius vota 5
 obiit, quam sceleris conandi consilia inerat,
 quippe fortissime dimicans, quem spiritum
 supplicio debuerat, praelio reddidit.

CAP. XXXVI. Consulatui Ciceronis 1
 non mediocre adiecit decus natus eo anno Di-
 uus Augustus, abhinc annos LXXXII: omni-
 bus omnium gentium viris magnitudine sua